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Ämne:                               Angående Punktskatt

Hej!

 

Härmed vill vi uttrycka vårt djupa missnöje om förslaget av höjningen av punktskatten!

 

2019 ändrades punktskatten från 2000kr per bord till 18%, vilket redan resulterade i en trippelökning av 
skatten för branschen. Denna ytterligare 4% höjningen kommer innebära en betydande börda för oss 
småföretagare.

På lång sikt kommer detta resultera i att nya aktörer inte kan eller vill starta eget företag inom branschen 
och med detta kommer hellre inte extra jobb skapas , främst för yngre publik, då detta jobb skapar extra 
inkomst vid sidan av studier eller annat deltids jobb.

Kortsiktigt kommer det generera ökade intäkter för staten, men på lång sikt riskerar det att minska den 
legala branschen och gynna illegala spelverksamheter.

Om olicensierade aktörer etablerar sig ökar risken för okontrollerat spelklimat, vilket kan leda till 
problematisk spelbeteende och bristande spelarskydd.

 

Kortfattat så vill jag framföra att i längden så kommer denna höjning inte att gynna någon.

För staten innebär det,

 Förlorade arbetsgivaravgifter samt Löneskatter/ Kommunalskatt

Ökade utgifter för behandling av spelmissbruk

Ökade polisiära insatser mot illegala verksamheter som bedriver svartklubbar.

 

Tack för att ni tar er tid att överväga dessa synpunkter

 

Med vänliga hälsningar 

Tamara Verdi & Frida Broberg

Ft Diva Events HB 


